
                          Protokoll fört vid Hasselfors byalags årsmöte 2017-02-19 kl. 16.00 
 
 
  
 
§ 1      Mötet öppnandes av ordföranden Ivan Persson som välkomnade de 72 medlemmar som slutit 

upp. 
 
§ 2      Parentation 
 
§3       Mötets behöriga utlysande godkändes. 
 
§4       Förslag till dagordning godkändes. 
 
§5       Till ordförande för mötet valdes Ivan Persson. 
 
§6       Till sekreterare för mötet valdes Per Bergström. 
 
§7       Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Helena Arvidsson och Sven Erik 

Arvidsson. 
 
§8       Ordföranden gick igenom verksamhetsberättelsen, vilken godkändes och lades till 

handlingarna. 
 
§9       Kassören Cristina Söderberg föredrog kassaberättelsen, vilken godkändes och lades till 

handlingarna. 
 
§10     Revisorernas berättelse föredrogs, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§11     Beslut om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016 beviljades enhälligt. 
 
§12     Andreas Gustafsson valdes till ordförande för verksamhetsåret 2017. 
 
§13     Per Bergström, Pernilla Reinholdsson, Caroline Selvin och Irén Åberg  valdes till 

styrelseledamöter på två år.   
 
§14     Lilian Bohlin, Jonas Forsberg och Jonas Wiberg valdes till styrelsesuppleanter på ett år. 
 
§15     Magnus Olsson och Erik Dalberg valdes till revisorer på ett år. 
 
§16     Anette Persson och Alf Larsson valdes till revisorsuppleanter på ett år. 
 
§17     Göran Parmling valdes, att med bistånd av styrelsen utgöra valberedning. 
 
§18     Beslut om oförändrad årsavgift för 2017. Familjekort 150 kr. Enskild medlem 100 kr. 
 
§19     Förslag till budget för 2017 godkändes. 
 
§20     Förslag till program för 2017 godkändes. 
 
 



§21     Övriga frågor: 
 
  a.      Kort information om eventuell nybyggnation i Hasselfors. Byalaget har tagit kontakt med ett 

byggföretag som är intresserade att bygga lägenheter i Hasselfors om intressenter för boende 
finns. Frågan är väckt och byggförvaltningen är inkopplad för en första utredning. 

 
  b.      Magnus Olsson från Setra höll en mycket uppskattad information om Setras verksamhet vid 

sågverket, samt lite om framtidsutsikter för verksamheten.  
            
  c.      Med blommor avtackades, Urban Arvidsson (revisorsuppleant), Lars-Göran Edberger 

(styrelsesuppleant), samt den avgående ordföranden Ivan Persson för sitt 20 åriga 
ordförandeskap. Den sistnämnde även med stående ovationer. 

 
  d.      Årsmötesförhandlingarna avslutades härmed av ordföranden.   
 
 
§22     Avslutning med kaffe och smörgåstårta. 
   
 
  

 
 
 
   Ivan Persson                                                                                   Per Bergström 
mötesordförande                                                                          mötessekreterare 
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